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La columna de l'alcalde

respecte a l’any passat per tal que més
ciutadans s’hi puguin acollir.
Les plusvàlues, l’impost dels vehicles elèctrics
i híbrids i les obres que incorporin sistemes
d’aprofitament tèrmic o que afavoreixin les
condicions d’accés i habitabilitat dels
discapacitats també gaudiran de bonificacions.
Tanmateix, hi ha impostos i taxes que tenen
reduccions o bonificacions si es donen
determinades situacions, com quan es tracta
de persones jubilades, famílies nombroses,
persones amb discapacitat o segons l’ús que
es faci de les deixalleries.
L’aprovació de les ordenances fiscals es va fer
durant un ple marcat per la voluntat d’arribar a
un consens entre tots els grups municipals.
En aquest sentit, l’equip de govern va assumir
el compromís d’estudiar, amb la voluntat
d’aplicar-les, diverses propostes presentades
per l’oposició.

El Ple de l’Ajuntament de Sant Vicenç de Montalt va
aprovar el passat 30 d’octubre les ordenances
fiscals per a l’any 2015 amb els vots a favor de CiU,
9 SV, PSC i PP, i l’abstenció d’Esquerra-Entesa.
Les ordenances fiscals regulen els impostos i
taxes que han de pagar els ciutadans anualment
per diversos conceptes, prestacions i serveis que
el consistori ofereix. Doncs bé, per a l'any que ve
totes les taxes i impostos es mantenen intactes,
exceptuant petites modificacions a nivell tècnic,
que han servit per adequar-los a normativa,
però sense cap repercussió econòmica en
els contribuents.
En el cas de l’IBI es redueix el gravamen aplicat
de manera que la quota impositiva no signifiqui
una major pressió fiscal a nivell general, tot i que,
a causa de la revisió cadastral, alguns ciutadans,
en funció de les característiques de les seves
propietats, veuran com el rebut de l’IBI creix
lleugerament. Tanmateix, amb la rebaixa del tipus
impositiu, que passa del 0,549 al 0,497, l’equip
de govern ha aconseguit que un total de 1.446
famílies paguin menys en concepte d'IBI.
Les ordenances fiscals per a l’any 2015 també
recullen les bonificacions que s’aplicaran a
determinades taxes i impostos i que, un any
més, s’han vist incrementades. Com a novetat
més destacada, els titulars de vivendes amb un
valor cadastral inferior a 73.864 euros, que
ostentin la condició de família nombrosa, podran
acollir-se a una bonificació de fins al 90% en el
rebut de l’IBI.En aquest cas, el valor cadastral de
referència per aplicar les bonificacions s'ha doblat

L'any que ve els impostos i

Al 2015, un total de 1.446 famílies pagaran menys per l'IBI.

taxes quedaran congelats

L’alcalde i regidor de Gestió
Econòmica, Miquel Àngel Martínez i

Camarasa, ha destacat que aquest
haurà estat un mandat en què el

govern no haurà apujat les
ordenances fiscals, sense retallar
serveis i destinant més recurs que

mai abans per atendre les necessitats
socials de tota la ciutadania.
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Policia Local i Mossos d'Esquadra intensifiquen els controls a Sant Vicenç

Obres de millora a la xarxa de pluvials de la zona de Can Ripoll
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Durant uns mesos, tres joves duran a terme tasques de formació
a la Brigada Municipal. Es tracta de dos alumnes de l’Institut
Esteve Albert que participen en el programa "Fil d’Ariadna" i
d’un jove que està realitzant les seves pràctiques d’empresa.
L’adscripció temporal d’aquests joves a aquest servei
municipal no suposa cap despesa per l’Ajuntament, ja que
la seva relació amb el consistori és de caràcter formatiu i
ve regulada pels corresponents convenis de col·laboració.
El projecte "Fil d’Ariadna", impulsat pel Departament
d’Ensenyament de la Generalitat i l’Ajuntament de Sant Vicenç,
té per objectiu donar suport a alumnes de l’Institut Esteve Albert

Arran del repunt de robatoris que en les darrers dies estan patint diverses
poblacions del Maresme, els cossos de Policia Local de Sant Vicenç de Montalt i
de Mossos d’Esquadra han intensificat la vigilància i els controls preventius de
pas de vehicles i persones al nostre municipi amb l’objectiu de desmantellar el
grup que està perpetrant aquests robatoris a l’interior de domicilis de la comarca.
El regidor de Governació, Amadeu Clofent, ha afirmat que amb aquestes
intervencions"es persegueix tenir més presència policial amb l’objectiu
d’incrementar la seguretat per preveure i minimitzar els robatoris que poguessin
produir-se, sempre mantenint una línia de prevenció que és la nostra prioritat
d’actuació. En aquest sentit, en un futur pròxim hem previst ampliar el dispositiu
de càmeres de videovigilància que tenim desplegat al municipi ".
Tanmateix, des de la Policia Local es recorda que la col·laboració ciutadana
és clau per a aconseguir un poble més segur i ens donen els següents
consells de seguretat per evitar robatoris:

 Tancar amb clau la porta del domicili sempre que sortim de casa, encara que sigui per poca estona.
 Alertar als cossos policials en cas d’advertir la presència de persones o vehicles sospitosos a l’interior de comunitats

    de veïns o estacionats a la via pública.

La Brigada Municipal de Serveis, espai de formació pel jovent

Podeu contactar amb la Policia Local al telèfon 93 791 04 09 o amb els Mossos d’Esquadra al 112.
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La Brigada Municipal de Serveis ha
dut a terme unes obres de millora
a la xarxa de recollida d’aigües
pluvials entre els carrers Palmeres,
Lledoners i Olivers. La xarxa de
pluvials d’aquesta zona presen-
tava un tram que provocava un
funcionament incorrecte en episodis
de pluges.
El projecte ha consistit principalment
a obrir una rasa on s’hi ha instal·lat

una nova canonada amb més
amplada que l'anterior per fer la
conducció de les aigües pluvials i
un sobreeixidor per on es derivarà
l’aigua de pluja, quan n’hi hagi en
excés, i en el reasfaltat del carrer.
Aquestes obres serviran per evitar
les inundacions que es produïen
principalment en garatges i baixos
d’habitatges del carrer Olivers quan
es registraven pluges abundants.

que presenten dificultats d’aprenentatge, desmotivació, perill d’absentisme, problemes de conducta, i que precisen
d’actuacions individualitzades i adaptacions substancials del currículum per a la seva integració escolar, social i laboral.
L’equip de Serveis Socials Bàsics, de manera consensuada amb l’equip docent de l’Institut Esteve Albert, és l’encarregat de
proposar els serveis municipals més adequats on aquests  joves poden realitzar la seva activitat formativa i de fer el
corresponent acolliment, seguiment i avaluació trimestral.
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L’Ajuntament de Sant Vicenç ha obert un procés selectiu per a cobrir interinament una plaça d'agent de la
Policia Local. Les persones interessades poden presentar la seva sol·licitud fins a l'11 de desembre de 2014 a

l'OAC de l'Ajuntament. Trobareu tota la informació d'aquesta convocatòria a www.svmontalt.cat

Selecció d'un/a agent per a la Policia Local
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El Ple ordinari d'octubre

desembre 2014

El Ple ordinari del mes d'octubre es va celebrar el  dijous dia 30, a la Sala de Sessions de la Casa Consistorial, i s’hi van
tractar els punts següents:

La tribuna política de Sant Vicenç
L’Ajuntament de Sant Vicenç de Montalt  no es fa responsable de les informacions i opinions que siguin emeses per

les diferents forces amb representació municipal a l’espai "La tribuna política de Sant Vicenç".

San Vicenç
de Montalt

Esquerra+Entesa sempre
hem defensat un model
de butlletí obert a tots
els ciutadans i Entitats,
contraris a la utilització
partidista d’un mitjà públic
(que paguem tots
els santvicentins) per
convertir-lo en una tribuna
de partits o en un aparell
propagandístic de l’alcalde,
sense respectar els criteris
d’objectivitat i rigor
informatiu.
Aquest no és el lloc.
Per això ens neguem
a utilitzar aquest espai.
Per a més informació
podeu entrar al nostre bloc:
www.svmesquerra.com

Com saber si la gent
vol pluralitat política?
No podem contestar a
la pregunta. Per això
hem obert un procés
de recollida de
signatures de suport al
projecte de 9SV. Signar
no significa que se’ns
doni el vot si no que
s’aposta per que 9SV
segueixi a la nostra
política municipal.
Només volem ser-hi si
vosaltres voleu que hi
siguem. Si vols
participar i recolzar el
nostre projecte pots
fer-ho a l’adreça
www.9sv.cat

Molts nens i molts adults
de Sant Vicenç
de Montalt no han pogut
ser atesos al CAP per
manca de metges i
infermeres.
La situació extrema es
va viure aquest estiu
quan no es va cobrir la
baixa laboral d’una de
les metgesses.
Des del PSC ja hem
denunciat la situació i
hem demanat
explicacions a la
Conselleria a través del
nostre grup parlamentari.
Creiem que no es pot
jugar amb l’atenció
mèdica de tot un poble.

Crear alarma social,
difonent informació
esbiaixada que provoca
inseguretat i
desconfiança entre la
ciutadania és propi de
formacions que
anteposen el seu interès
polític al benestar
comunitari.
A les persones que
formen CiU no ens
agrada aquesta manera
barroera de fer política i
se la deixem a les
formacions que a manca
d’arguments i programa
basen la seva actuació en
atacar als que ni pensen,
ni actuen com ells.

El passat Ple d’octubre
el Partit Popular vam
donar suport a
l’aprovació de les
ordenances fiscals per
l’any 2015. De les
ordenances cal
destacar la rebaixa de
la base impositiva de
l’IBI i la incorporació de
les noves bonificacions
que faran que tot plegat
els impostos i les taxes
quedin congelades pel
proper any. Tot això
sense la necessitat de
retallar serveis, i
destinant més recursos
per atendre les
necessitats socials.

  Aprovació de l'adhesió a la commemoració del centenari de la Mancomunitat de Catalunya, tot fent extensiva aquesta
adhesió a la comunitat veïnal per tal de participar-ne i programar-ne actes: s'aprova per majoria absoluta amb  12 vots a
favor de CiU (6) , 9 SV (4), PSC (1) i Esquerra-Entesa (1), i l'abstenció del PP (1)
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  Modificació de l'Ordenança reguladora de les zones blaves: s'aprova per majoria absoluta, amb 8 vots a favor de CiU (6),
PSC (1) i PP (1), i les abstencions de 9 SV (4) i Esquerra-Entesa (1).

  Modificació de l'Ordenança reguladora dels guals: s'aprova per majoria absoluta, amb 8 vots a favor de CiU (6), PSC (1), i PP (1),
i les abstencions de 9 SV (4) i Esquerra-Entesa (1).

  Aprovació de l'ampliació de la delegació de funcions en la Diputació de Barcelona mitjançant l'Organisme de Gestió Tributària:
s'aprova per unanimitat.

Us desitgem un bon Nadal i un pròsper any 2015
L’Ajuntament de Sant Vicenç de Montalt vol fer-vos arribar un petit obsequi de
Nadal. Per això, en aquests dies rebreu a casa vostra el genuí Calendari SVM
2015, editat per la Regidoria de Cultura, on trobareu totes les activitats que es
duran a terme al poble l’any que ve.
Juntament amb el calendari, també rebreu un fulletó amb tota la programació
de Nadal i la nadala amb què l’alcalde, els regidors, les regidores i el personal
de l’Ajuntament us volem felicitar les festes a tots els santvicentins i les
santvicentines. Enguany, la nadala ens mostra una imatge de Sant Vicenç,
captada pels germans Buch Baqués durant la nevada de l’any 1985.

  Donar compte del decret d'Alcaldia d'aprovació de les línies fonamentals del Pressupost per al 2015: el Ple es dóna per assabentat.
  Modificació de les ordenances fiscals per al 2015:  s'aprova per majoria absoluta, amb 12 vots a favor de CiU (6), 9 SV (4),

PSC (1), i PP (1), i l'abstenció d'Esquerra-Entesa (1).

  Modificació de l'Ordenança reguladora de civisme i convivència ciutadana: s'aprova per majoria absoluta, amb 8 vots a favor de
CiU (6), PSC (1) i PP (1), i les abstencions de 9 SV (4) i Esquerra-Entesa (1).

  Modificació de l'Ordenança reguladora de la tinença d'animals: s'aprova per majoria absoluta amb 9 vots a favor de CiU (6),
PSC (1), PP (1) i Esquerra-Entesa (1), i l'abstenció de 9 SV (4).

  Modificació de l'Ordenança reguladora del règim d'instal·lació de canalitzacions soterrades a la via pública per a l'estesa de serveis
digitals i de comunicació: s'aprova per unanimitat.
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Miquel Àngel Martínez i Camarasa
Alcalde de Sant Vicenç de Montalt

El sí/sí guanya a Sant Vicenç amb un 85,47% dels vots

Tres nous vehicles milloraran el servei de la Brigada Municipal
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Estem a punt de tancar
aquest any 2014 i, des del
govern municipal, ho fem
amb els deures fets.
El passat mes d’octubre,
vam portar al Ple l’aprovació
de les ordenances fiscals
per al 2015, amb una nova
congelació dels impostos i
taxes, que van rebre el suport
majoritari de 12 dels
13 regidors/es del consistori.
En el moment de tancar
l’edició d’aquest butlletí,
li tocarà el torn de passar
pel Ple al pressupost
municipal que, juntament
amb les ordenances, han
de marcar les polítiques
municipals i inversions que
es duran a terme l’any vinent.
Aquestes dues eines han
estat treballades amb rigor i
amb sentit de poble perquè
siguin realistes i, sobretot,
perquè ens serveixen per
donar resposta a les
necessitats reals dels veïns
i veïnes de Sant Vicenç.
Hem fet una doble aposta:
d’una banda, no castigar la
butxaca dels ciutadans, i
d’una altra banda, mantenir,
millorar i, fins i tot, ampliar
tots els serveis que venim
prestant sense disminuir-ne
la qualitat.
Creiem que, ara més que
mai, resulta imprescindible
gestionar amb cura i
professionalitat els diners
públics amb l’objectiu
d’obtenir-ne els millors
resultats. Un resultats que,
a més de ser positius, han
de resultar sòlids, concrets i
tangibles per a la ciutadania
que vol veure on van a parar
els seus diners.
No vull acabar aquestes
línies sense felicitar-vos
les festes nadalenques i
desitjar-vos un bon any nou.

Ens ha deixat Juan López Barranco, "el canario"

L’Ajuntament de Sant Vicenç va efectuar el passat mes
de novembre la compra de 3 vehicles destinats a la
Brigada Municipal de Serveis. Concretament, s’han
comprat dues furgonetes Nissan NV200 de caixa
tancada i un 4x4 Nissan Navara de caixa oberta.
La incorporació dels tres nous vehicles ha sumat
un cost de 52.000 euros.
Aquestes adquisicions s’han realitzat per a la
substitució d’algun vehicle amb molts anys de servei
que presentava problemes mecànics i també per a
millorar l’autonomia i capacitat de càrrega i transport
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La jornada del procés participatiu del 9N es va viure amb intensitat a Sant
Vicenç de Montalt, on hi van participar un total de 2.175 persones. Al conjunt
de Catalunya la participació ha estat de 2.305.290 ciutadans.
Pel que fa als resultats, 1.859 persones (85,47%) van votar sí/sí, 191
(8,78%) van votar sí/no, 16 (0,74%) van optar pel sí/blanc, 61 (2.80%) pel
no, 9 (0.41%) van votar en blanc, i 39 (1.79%) altres.
Quant al desenvolupament de la jornada, l’únic punt de votació a Sant Vicenç,
l’Institut Esteve Albert, va obrir amb puntualitat i sense incidències.
Durant  la consulta del 9N, la ciutadania també va poder signar el manifest
de denúncia contra el Govern espanyol per impedir l’exercici democràtic
del poble català. Dies abans, el 6 de novembre, l’alcalde i 9 regidors i
regidores de CiU, 9SV i Esquerra-Entesa, s'hi van sumar a la denúncia,
que ja ha estat traslladada a l’ACM per tal que faci arribar les signatures a
l'ONU, el Parlament Europeu, la Comissió Europea i el Consell d’Europa. 

El Pavelló Municipal Toni Sors ja disposa de Pla d’autoprotecció,
un document que recull les mesures a adoptar i els mitjans
personals i materials necessaris per afrontar les possibles
situacions d’emergència que es puguin donar en el centre.
El pavelló és un equipament municipal en el qual s’hi duen a
terme tot tipus d’activitats esportives i, també de manera puntual,
de tipus lúdic i festiu, organitzades per l’Ajuntament i per les diferents
entitats i clubs del municipi. Es tracta d’un espai de gran importància
per a la dinamització esportiva i lúdica de la població.

L'Ajuntament de Sant Vicenç ha obert un concurs d'idees per a la dinamització del parc dels
Germans Gabrielistes. El concurs és obert, anònim, amb intervenció de jurat i està dotat
amb un premi de 3.000 euros. Es poden presentar propostes fins al 19 de gener de 2015.

Trobareu tota la informació a www.svmontalt.cat

d’algun dels diferents equips de la Brigada Municipal que efectuen tasques a la via pública.

Juan López Barranco va morir el passat 1 de novembre, als 71 anys
després d’una llarga malaltia. Conegut amb el sobrenom de "el canario",
va ser regidor del consistori santvicentí i durant més de 30 anys va dur
a terme una destacada tasca formativa en les categories de futbol base
del C.F. Santvicentí.
Juan López va néixer el 5 de novembre de 1942 a Ceuta. D’esperit
inquiet i alegre, des d’un primer moment es va abocar amb tot allò que
tingués a veure amb la vida social, cultural i esportiva de Sant Vicenç.
Amb el seu somriure i el seu bon humor, sempre tenia una paraula
amable i un acudit simpàtic per a tothom.
El consistori vol manifestar el condol a la família i mostrar l’agraïment
per tants anys de servei al poble.
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Garantint la seguretat als equipaments municipals

La redacció del Pla ha anat a càrrec de la Diputació de Barcelona que també n’ha assumit el cost
econòmic, 2.299 euros.


